

The Third Eye 第三隻眼

Is this topic new to you? No, I don't think so. Everyone knows what the 3rd eye means. It is an additional eye that is installed on the back of a taxi or a car. It reminds the people behind to keep a distance from it or pay more close attention to it in case of emergency. No doubt, this visible eye is to protect our lives.

大家對這個題目覺得新鮮嗎？我想應該不會才對。各位應該都很熟悉「第三隻眼」代表什麼意義。他是一盞增加的警示燈，被安裝在計程車或轎車的後面，用以提醒後車的人們務必保持距離，避免發生互相撞擊的事件。無疑的，這隻看得見的眼睛是在保護我們的生命安全。

In the newspapers, the 3rd eye means opinions and guidance on what is right and what is wrong for our government and for our people. I am very much impressed with this column. For there are always some people who care about our society, our environment, our government's policy, and the events happening around us. This eye is to improve our life and to make a better day tomorrow.

在報紙上所謂的第三隻眼，是一些專家學者們，在洞悉政府以及社會群體的缺失之後，所提出的批評和指導。後學對這些專欄印象尤其深刻，因為在我們的社會上，總有一些人在關心著我們的社會、我們的環境、我們的國家政策，以及在我們周遭發生的事情。這一隻眼就是要改善我們的生活，創造出一個更美好的明天。

I am like ET (English Teacher). I have an invisible eye, the third eye. Do you have one?, Yes, you do. Everyone has one. In accordance with the scientist, it is our first embryo, the most sensitive place in our body. Our wisdom comes from there. Thus, it is called - Heavenly Portal, Wisdom Eye, Buddha eye, or the Narrow Door.

我是E.T. (英文老師)。我有一隻看不見的眼，（第三隻眼），你們都有嗎？是的，人人都有。根據科學家研究指出，這一隻眼睛是人類的第一個胚胎，是我們身上最敏感的地方，我們的智慧都源出於此，所以它又被叫做 -- 天堂的入口，智慧眼，佛眼或者玄關。

(感恩謝謝陳梅鳳點傳師慈悲分享)